
Referat af generalforsamling 25.10.2023

hos Rasmus HA42

Tilstede fra bestyrelsen: Stine, Jesper, Thor, Jan E og Rasmus
Tilstede medlemmer: Jens (HA40A)
Referent: Rasmus

1. Valg af dirigent
Jesper blev valgt som dirigent

2. Valg af referent
Rasmus blev valgt som referent

3. Bestyrelsens beretning
a. Vejen v. Jan

Jan var ikke til stede til at give beretning. Vi gennemgik årets arbejde med 
vejen som har inkluderet en omgang vejvedligehold samt beskæring af 
vejtræer. Der nås ikke mere vejvedligehold i år, men der er for 2023/24 afsat 
ekstra midler for at indhente arbejde for efteråret.

b. Sociale arrangementer v/Stine KA 11
Stine fortalte om årets sociale arrangementer. Fastelavn blev afholdt en meget 
kold formiddag i februar med et fint fremmøde. Der var igen i år stort 
fremmøde til vejfest på trods af massivt regnvejr. Der er stor opbakning til at 
fortsætte disse sociale arrangementer.

4. Fremlæggelse af regnskab 2022/23 v/Rasmus HA42
Rasmus (kasserer) gennemgik regnskabet for 2022/23, som igen i år er revideret af 
Povl Milthers. Årets resultat udgjorde et underskud på kr. 24.780 kr. Der er to store 
afvigelser i forhold til årets budget: (1) I alt 12 restancer på kontingentbetalinger som 
ventes at falde frem mod betaling af kontingent for næste år. (2) Maling af vejbump 
blev ikke gennemført som budgetteret. Disse 25.000 kr. overføres til næste år.

Regnskabet blev godkendt.

5. Fremlæggelse af budget 2023/23 v/Rasmus HA42
Rasmus (kasserer) gennemgik budget for 2023/24. De store ændringer i forhold til 
2022/23 er en forhøjet pulje til vejvedligehold med 15.000 kr. samt større indtægt af 
kontingenter pga. restancer fra sidste år. Der er i 2023/24 budgetteret med et forventet 
underskud på 49.850 kr.

Regnskabet blev godkendt.

Kassereren påpegede at kassen er næsten tom ved udgangen af året, og at beslutning 
om igangsættelse af maling af vejbump skal tages når vi er sikre på at pengene findes. 
Kassereren påpegede desuden at vi fremadrettet bør se på en forhøjelse af kontingent. 
Dette på baggrund af at forventede udgifter til vejvedligehold og træbeskæring alene 
udgør næsten et helt års budget. Generalforsamlingen blev enig om at bestyrelsen 
drøfter mulighederne på kommende bestyrelsesmøder.



6. Bestyrelsens forslag til aktivitetsplan
a. Afholdelse af fastelavnsfest sker i år lørdag d. 3. februar 2024. Dette ligger en 

uge før fastelavn, hvilket skyldes at fastelavn i år falder i weekenden op til 
vinterferien.

b. Afholdelse af vejfest sker i år lørdag d. 10. august 2024.

7. Fastsættelse af kontingent
Bestyrelsens forslag om uændrede kontingenter blev vedtaget.

8. Indkomne forslag fra medlemmer
Der var ingen indkomne forslag fra medlemmer

9. Valg af bestyrelse
a. Jan E blev genvalgt til bestyrelsen
b. Jesper blev genvalgt til bestyrelsen

10. Valg af suppleanter
a. Jan A blev genvalgt som suppleant in absentia

11. Eventuelt
a. Vejens nye hjemmeside blev præsenteret. Rasmus har bygget hjemmesiden, 

der nu igen kan findes på haabetsalle.dk. Der er fortsat en masse arbejde med 
at få indhold på siden, og bestyrelsen vil tage hånd om dette over de 
kommende måneder.

b. Vi drøftede gennemkørselsforbuddet på Degnemose Alle, og blev enige om at 
bestyrelsen bør holde øje med evt. ændring af trafik på vores veje som 
konsekvens. Der igangsættes ikke for nuværende arbejde for at lave lignende 
skiltning på vores veje.


